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Hej,   
jag tycker att kolonilotterna vid Råcksta i Bromma borde vara bättre upplysta på kvällen. Det 
finns lampor längs stigen/vägen som går genom där, men de lyser ganska svagt, medan det är 
helt mörkt i kolonilotterna, vilket gör det ganska obehagligt att gå där på kvällen. Mitt förslag 
är att därför sätta upp lampor även i kolonilotterna så att man kan känna sig tryggare eftersom 
det blir ljusare.  
 
Mvh. 


